

2027年亮相！沃尔沃全新纯电SUV EX60曝光

来源：陈虹皓 发布时间：2025-11-18 16:50:56

近日，外媒曝光沃尔沃全新纯电SUV EX60，新车将基于沃尔沃全新纯电SP3平台打造的中型纯电SUV，预计将于2027年亮相。动力上，搭载单双电机驱动系统，采用900V高压架构，续航里程最高802km。

沃尔沃EX90(海外)最低售价：暂无报价图片参数配置暂无报价懂车分暂无报价懂车实测暂无报价车友圈94车友热议二手车暂无报价

外观方面，新车整体采用沃尔沃全新家族化设计语言，更像缩小版的EX90。前脸方正并带有折线设计的封闭式前格栅，显得年轻运动。两侧采用类似于EX90的分段式设计，上部雷神之锤做了加细处理，造型更加的犀利。未来是否采用EX90的开闭合大灯组，目前还不得而知。此外，在新车车顶配有激光雷达，或搭载千里浩瀚辅助驾驶H7。

车身侧面和尾部预计也将延续EX90的设计风格，多线条的车身腰线设计，看上更有层次感。全新配有的多辐双配色轮毂，更有科技范。尾部，两侧预计采用分段式的维京之斧尾灯组。

CAR DRIVER

e.g. 2022 Toyota RAV4

BUY NOW

SIGN IN

[SHOP NEW CARS](#)[SHOP USED CARS](#)[RESEARCH CARS](#)[EXPERT REVIEWS](#)[WHAT'S MY CAR WORTH?](#)[EXPERT-TESTED GEAR](#)[NEWS & STORIES](#)

Shop Used Cars Available Near You, DAE

ADD TO FAVORITES

2027 Volvo EX60



ILLUSTRATION BY ADAMSON

MSRP
\$61,000–\$69,000 est [SHOP NOW](#)

[OVERVIEW](#)[WHAT'S NEW](#)[PRICING](#)[EV MOTOR & PERFORMANCE](#)[MORE INFO](#)

By Austin Patterson

Overview

Volvo has been on an electrification roll recently, which includes the introduction of a new compact EV crossover called the EX60 that's expected to debut sometime in 2026 as a 2027 model. The EX60 will slot into the Volvo lineup alongside the internal-combustion XC60 crossover as its electric-crossover counterpart—similar to the way the new EX40 electric SUV is a fraternal twin to the gas-powered XC40. While Volvo currently offers a plug-in-hybrid variant of the XC60, the EX60 will be entirely electric. The EX60 will be Volvo's first product built on its next-generation modular SPA3 platform, and the company says that its new generation of battery packs will deliver slightly better efficiency than the outgoing batteries used on Volvo's current production EVs. The EX60 is expected to be Volvo's answer to the Tesla Model Y. It will join the upcoming ES90 electric sedan as one of five new electric vehicles Volvo plans to launch by the end of the decade.

What's New for 2027?

The EX60 is a new model for Volvo, using the EX prefix the company is reserving for its next-generation EVs. It will be built on the company's upcoming SPA3 platform architecture, which it says is its most advanced ever. We expect to see the EX60 in Volvo showrooms starting in 2026 as a 2027 model.



东梦汽车网

DONGMENGQICHEWANG

内饰方面，预估新车内饰将采用全新内饰设计，中控台采用全液晶仪表盘，搭配更大尺寸的悬浮式纵置中控大屏的设计+HUD抬头显示的设计布局。

沃尔沃EX90 (海外) 最低售价：暂无报价图片参数配置暂无报价懂车分暂无懂车实测暂无车友圈94车友热议二手车暂无

动力方面，新车将搭载单、双电机驱动系统，CLTC续航里程最高可达802km。此外，采用900V高压架构，支持超快充技术。其他动力参数尚未露出，我们会持续关注此车的最新消息。



HTML版本： [2027年亮相！沃尔沃全新纯电SUV EX60曝光](#)